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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Mats Persson (L)

2023/24:766 Tillgång till studentbostäder

Vid varje terminsstart kommer larmen från våra studentstäder om studenter 
som tackar nej till sina studieplatser eller tältar utanför universiteten på grund 
av svårigheter att hitta boende. Letandet efter studentboende förenklas inte av 
det totala tvärstoppet inom byggsektorn just nu.

Men det finns mer att göra för att frigöra studentboenden.

I många studentbostäder bor personer som avslutat sina studier men av olika 
skäl bor kvar. I december 2023 lämnade den så kallade Ladokutredningen sin 
slutrapport till regeringen. I rapporten finns förslag om hur man kan ge 
förmedlare av studentbostäder tillgång till data ur Ladok för att därmed kunna 
kontrollera vilka av dem som bor i studentboenden som fortfarande studerar 
och vilka som inte gör det.

Genom att göra digitala och aktuella kontroller av studentboenden skulle 
många studentbostäder kunna ge plats för nya studenter redan vid terminsstart. 
En förordning behöver då ändras, nämligen förordningen (1993:1153) om 
redovisning av studier med mera vid universitet och högskolor. Om regeringen 
agerar snabbt kanske fler nya studenter kan få bostad redan till kommande 
termin i höst.

Jag vill därför fråga utbildningsminister Mats Persson följande:

 

Tänker ministern prioritera förslagen i utredningen så att fler studentbostäder 
kan frigöras redan i år?

………………………………………

Katarina Luhr (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-03-27
Besvaras senast
2024-04-03 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


